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Päevakord: 

1. Kooli õpilaste toitlustamine alates jaanuarist 2013. 

 Otsustati: Kooli õpilaste toitlustamine hakkab alates jaanuarist toimuma 

Kostivere Lasteaia saalis, kuna koolil lõpeb leping kokaga ja remondi tõttu 

tuleb nagunii varem või hiljem kolida. 

 Jaanuaris saab sel juhul söökla remonti alustada. 

 Hoolekogu tegi ettepaneku edastada toitlustamisega seotud informatsiooni 

aegsasti lapsevanematele. 

 

2. Direktori ülevaade kooli ehituse edenemisest. 

 Kooli projekti tutvustus. 

 Ehituse käigus on tekkinud viivitusi ja tähtaegadest mitte kinni pidamist, 

mistõttu on koolil raske tulevikku planeerida. 

 Praeguseks on esimese etapi ennustatav valmimisaeg veebruar 2013. 

 Hoolekogu tegi ettepaneku edastada infot remondi käigust ka kõigile 

lapsevanematele. 

 

3. Kostivere Koolile aula ehitamine. 

 Hoolekogu koostas pöördumise Jõelähtme Vallavalitsusele, kus päriti aru 

koolile aula ehitamise kohta, aga ei ole mingit vastust saanud. 

 Koolil on info, et käesoleva renoveerimise käigus saali ei tule, aga see on 

jätkuvalt valla prioriteet. 

 

4. Plaanitav MTÜ 

 Plaanist sai räägitud ka lastevanemate üldkoosolekul 



 MTÜ eesmärgiks oleks leida finantse, et laste elu toredamaks muuta. Pakuti 

välja, et võiks kirjutada projekti kooli juurde mänguväljaku rajamiseks või 

silmapaistvatele õpilastele tänuürituse korraldamiseks. 

 Kooli direktor uurib arhitekti käest, kas oleks reaalselt kohta mänguväljaku 

rajamiseks ja küsib laste käest, missugust mänguväljakut lapsed ise tahaksid. 

 Kaili uurib kohalikelt MTÜ-delt, kas saaks nende kaudu kirjutada projekti 

mänguväljaku jaoks. 

 Hoolekogu tegi ettepaneku kirjutada mänguväljaku vajadus ka arengukavasse. 
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